
Μέσα από έναν δηµόσιο και
ανοιχτό διάλογο µε όλους
τους ξενοδόχους και τους ε-
παγγελµατίες που δραστηριο-
ποιούνται στο χώρο του του-
ρισµού προχωρά η Περιφέ-
ρεια Στερεάς το πρόγραµµα
τουριστικής προβολής µε στό-
χο να αξιοποιήσει τα συγκριτι-
κά πλεονεκτήµατα της περιο-
χής µας και να προσελκύσει
τουρίστες.

Τις διαδικασίες που τρέχουν
αυτή την περίοδο σχετικά µε
τους διαγωνισµούς ανέλυσε
χθες στο Περιφερειακό Συµβού-
λιο ο Αντιπεριφερειάρχης Ηλίας
Σανίδας επισηµαίνοντας ότι βα-
σικός στόχος της Περιφέρειας εί-
ναι να βγουν οι ανάδοχοι µέχρι
τον Αύγουστο και να παραδοθεί
έργο τον Σεπτέµβριο. Σύµφωνα
µε την εισήγηση του Αντιπερι-
φερειάρχη το πρόγραµµα χωρί-
ζεται σε τρία κοµµάτια το πρώτο
έχει να κάνει µε το brand name,
το δεύτερο µε τη διαφήµιση µέ-
σω sit και το τρίτο µε το έντυπο
υλικό.

Αν και το σχέδιο υποβάλλεται
για έγκριση ενιαίο, εν τούτοις ο
διαχωρισµός αποφασίστηκε να
γίνει για λόγους καλύτερης από-
δοσης του προγράµµατος. Στην
εισήγησή του ο Αντιπεριφερει-
άρχης πρότεινε να συσταθεί και
µια διαπαραταξιακή επιτροπή
στην οποία θα µπορεί να γίνεται
σε τακτά χρονικά διαστήµατα
συζήτηση µε κατάθεση προτάσε-
ων για καλύτερη αξιοποίηση
του τουριστικού προϊόντος.

Πλήγµα για την Περιφέρεια
χαρακτήρισε ο Περιφερειακός
Σύµβουλος Νίκος Στουπής την
εγκατάλειψη του προηγούµενου
προγράµµατος 1,5 εκ. ευρώ το-
νίζοντας ότι χάθηκε µια µεγάλη
ευκαιρία για µια ολοκληρωµένη
δράση µε στόχο την τουριστική
αναβάθµιση της Στερεάς. Η θέ-
ση του κ. Στουπή ήταν ότι το εν-
διαφέρον θα πρέπει να επικε-
ντρωθεί στον εσωτερικό τουρι-
σµό δίνοντας κίνητρα σε µεγά-
λες οµάδες του πληθυσµού να
αυξήσουν την επισκέψηµοτητά
τους σε τουριστικές περιοχές της
Περιφέρειας.

Την πρόταση καταψήφισε ο
Περιφερειακός Σύµβουλος
Γιώργος Γκικόπουλος υποστη-
ρίζοντας ότι «γίνεται κατάτµηση
του προγράµµατος και αυτό δεν

θα βοηθήσει να πετύχουµε τους
στόχους που είναι η προώθηση
του τουριστικού προιόντος».

Στη συζήτηση που έγινε στο
Περιφερειακό Συµβούλιο για
την τουριστική προβολή συµµε-
τείχε και ο Πρόεδρος της Ένω-
σης Ξενοδόχων της Εύβοιας το-
νίζοντας ότι για πρώτη φορά τα
τελευταία χρόνια γίνεται ουσια-
στική και οργανωµένη προσπά-
θεια για να αναδειχτούν οι φυ-

σικές και τουριστικές περιοχές
της Περιφέρειας και αυτό όπως
είπε οφείλεται στη διάθεση του
Αντιπεριφερειάρχη να συζητήσει
µε όλους τους επιχειρηµατίες
που δραστηριοποιούνται στον
τουριστικό τοµέα.

Μακρυνό όνειρο έχουν γίνει
οι διακοπές για την µεγαλύτερη
µερίδα του ελληνικού πληθυ-
σµού τόνισε ο Περιφερειακός
Σύµβουλος Βασίλης Ζούµπος ο

οποίος καταψήφισε το πρόγραµ-
µα λέγοντας ότι δεν µπορεί να
κατανοήσει τους λόγους που
διατίθενται τα ανάλογα ποσά
µέσα σε τέτοιες δυσµενείς οικο-
νοµικές συνθήκες.

Η πρόταση εγκρίθηκε κατά
πλειοψηφία από το Περιφερεια-
κό Συµβούλιο. Την καταψήφι-
σαν οι Περιφερειακοί Σύµβου-
λος Γ. Γκικόπουλος και Β. Ζού-
µπος.

Ο Κώστας Τσιάµης αναδεί-
χτηκε νέος Πρόεδρος του Ερ-
γατικού Κέντρου Φθιώτιδας
µετά την παραίτηση του µέχρι
πρότινος Προέδρου Χρήστου
Κόρκου.

Η ανασυγκρότηση του ∆ιοι-
κητικού Συµβουλίου του Εργα-
τικού Κέντρου Φθιώτιδας έγινε
την Παρασκευή το βράδυ κατά
τη διάρκεια συνεδρίασης του
Εργατοϋπαλληλικού Κέντρου
Φθιώτιδας µε θέµα: «Ανασυ-
γκρότηση του ∆.Σ. µετά από

παραίτηση - αποχώρηση του
Προέδρου Χρήστου Κόρκου».

Μετά από µια επταετή θητεία στη θέση του Προέδρου του Ερ-
γατοϋπαλληλικού Κέντρου Φθιώτιδας και µια πορεία κάτω από
τις πρωτοφανείς και δύσκολες συνθήκες µνηµονίων, ο κ. Κόρ-
κος αποχώρησε καταφέροντας όπως τόνισε ο ίδιος να κρατήσει

όρθιο και ενωµένο το συνδικαλιστικό κίνηµα του Νοµού µας.
Ο ίδιος, σε οµιλία του, αφού ευχαρίστησε όλα τα µέλη του

∆ιοικητικού Συµβουλίου για την καλή συνεργασία που είχαν
στη διάρκεια της θητείας του, ευχήθηκε στο νέο Πρόεδρο αλλά
και στα υπόλοιπα µέλη του ∆.Σ. να συνεχίσουν την αγωνιστική
και ενωτική πορεία για την υπεράσπιση των δικαιωµάτων των
εργαζοµένων.

Μετά από µυστική ψηφοφορία συγκροτήθηκε το νέο ∆.Σ. ως
εξής:

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: ΤΣΙΑΜΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ
Α΄ ΑΝΤΙΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: ΜΙΧΑΣ ΜΑΡΙΝΟΣ
Β΄ ΑΝΤΙΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: ΚΟΥΡΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ
ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΧΑΛΑΤΣΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ
ΟΡΓ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΛΙΑΝΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ
ΤΑΜΙΑΣ: ΠΑΠΑΖΑΧΑΡΙΑ ΣΠΥΡΙ∆ΟΥΛΑ
ΑΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΚΟΥΤΣΟΧΑΝΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ
ΕΦΟΡΟΣ: ΦΩΤΟΠΟΥΛΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ
ΜΕΛΗ: ΚΟΡΕΝΤΖΕΛΟΣ ΑΝ∆ΡΕΑΣ, ΜΠΡΕΚΗΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ,

ΤΣΟΥΜΑ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΑ, ΟΙΚΟΝΟΜΟΥ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΠΟΛΙΤΗΣ
ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ.

Πραγµατοποίηση µαθηµάτων
Masterclasses στο 4ο ΓΕ.Λ. Λαµίας

Το 4ο ΓΕ.Λ. Λαµίας σε συνεργασία µε το Α.Π.Θ., το Σάβ-
βατο 14 Φεβρουαρίου 2015, διοργάνωσε προχωρηµένα
µαθήµατα φυσικής σωµατιδίων masterclasses για µαθη-
τές και εκπαιδευτικούς.

Σύµφωνα µε τον ∆ιευθυντή του 4ου ΓΕ.Λ. Λαµίας Οδυσ-
σέα Γκοτζαµάνη κατά τη διάρκεια της εκδήλωσης ο κ. ∆η-
µήτριος Σαµψωνίδης, Επίκουρος Καθηγητής Φυσικής Υψη-
λών Ενεργειών στο Α.Π.Θ. και συνεργάτης του CERN, εξή-
γησε και ανέλυσε τους τοµείς και τις µεθόδους της βασικής
έρευνας που αφορούν τα στοιχειώδη σωµατίδια και τις µε-
ταξύ τους δυνάµεις, τα πειράµατα που πραγµατοποιούνται
στο CERN, την ανακάλυψη του µποζονίου Higgs και τις ε-
φαρµογές που προκύπτουν από την έρευνα.

Ειδικότερα αναφερόµενος στους επιταχυντές, οι οποίοι
παράγουν δέσµες σωµατιδίων υψηλής ενέργειας χρησιµο-
ποιώντας ηλεκτροµαγνητικά πεδία, τόνισε ότι επινοήθηκαν
τη δεκαετία του 1920 ως εργαλεία της έρευνας στη σωµατι-
διακή φυσική, σήµερα χρησιµοποιούνται και σε πολλούς
άλλους τοµείς της ζωής.

Για παράδειγµα στην ιατρική χρησιµοποιούνται µε δύο
τρόπους:

• στην απεικόνιση-διάγνωση (Τοµογραφία Εκποµπής Πο-
ζιτρονίων, PET) και • στη θεραπεία καρκινικών όγκων που
δεν επιδέχονται εγχείρηση (βοµβαρδίζονται µε ιόντα άνθρα-
κα). Επισήµανε ότι ο Παγκόσµιος Ιστός (το WWW) δεν είναι
το µόνο επίτευγµα στην περιοχή των ηλεκτρονικών υπολο-
γιστών που προήλθε από την φυσική των σωµατιδίων. Για
να αντιµετωπίσουν τον τεράστιο όγκο των δεδοµένων που
παράγονται σε πειράµατα, οι φυσικοί σωµατιδίων δηµιούρ-
γησα ένα δίκτυο (Grid) που επιτρέπει σε πολλαπλούς χρή-
στες να µοιράζονται ισχύ και αποθηκευτική ικανότητα. Τέ-
λος οι µαθητές επεξεργάστηκαν πραγµατικά πειραµατικά δε-
δοµένα από πειράµατα φυσικής σωµατιδίων.

Στις 22 Φεβρουαρίου...

Συνάντηση Κυνηγών στο Περίβλεπτο
Την 17η Κυνηγετική συνάντηση διοργανώνουν φέτος

ο Όµιλος Φίλων Αθανασίου Γιαννόπουλου “Κοινωνική
Παρέµβαση και ∆ράση” και Κυνηγετικοί Σύλλογοι της
Φθιώτιδας.

Η συνάντηση θα γίνει την Κυριακή 22 Φεβρουαρίου 2015
και ώρα 11:00 π.µ. στο Περίβλεπτο Φθιώτιδας.

Ο ετήσιος χορός του Πολιτιστικού - Εξωραϊστικού
Συλλόγου Γαρδικιωτών Οµιλαίων Φθιώτιδας

Τον ετήσιο χορό του διοργανώνει την 22α Φεβρουαρί-
ου 2015 Κυριακή της Αποκριάς και ώρα 09.30 το βράδυ
ο Πολιτιστικός - Εξωραϊστικός Σύλλογος Γαρδικιωτών Ο-
µιλαίων Φθιώτιδας.

Ο χορός θα πραγµατοποιηθεί στο Κτήµα Πασιάκου, στο
8ο χλµ. της Εθνική Οδού Λαµίας - Καρπενησίου.

Το ∆.Σ. του Συλλόγου υπόσχεται σε όσους βρεθούν στην
ετήσια χοροσπερίδα του, µια αξέχαστη παραδοσιακή µου-
σική βραδιά συντροφιά µε δηµοτική ορχήστρα αποτελού-
µενη από τους ΗΛΙΑ ΝΙΩΡΑ στο κλαρίνο, ΒΑΓΓΕΛΗ ΦΙΛΙΠ-
ΠΟΥ στην κιθάρα, ΓΙΩΡΓΟ ΡΟΥΠΑ στο αρµόνιο, ΠΑΝΟ
ΠΑΠΠΑ στα κρουστά, ΣΤΑΥΡΟ ΤΣΑΛΑΓΚΑ και ΛΟΥΛΑ
ΠΑΠΠΑ στο τραγούδι.

Η τιµή της πρόσκλησης θα είναι 18€ µε πλήρες µενού,
πίτες, ψητό και κρασί δωρεάν όπως κάθε χρόνο.

Η τιµή της πρόσκλησης για παιδιά, στρατιώτες και φοιτη-
τές θα είναι 10€.

Ευχαριστώ
Χαρ. Φλέγγας

Γραµµατέας του Συλλόγου

5ΛΑΜΙΑΚΟΣ
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Ο Κώστας Τσιάµης

Τρίτη 17 Φεβρουαρίου 2015

Με ταχύτητα προχωρά τις διαδικασίες η Περιφέρεια Στερεάς ...

Ανάδοχος τον Αύγουστο, παραδοτέο έργο
τον Σεπτέµβριο για την τουριστική προβολή
• Ηλίας Σανίδας: «Η προσπάθεια είναι συλλογική και θα πετύχουµε τους στόχους»

Ο Κώστας Τσιάµης νέος Πρόεδρος του Εργατικού Κέντρου Φθιώτιδας


